
  Protokół  nr XXVIII/08
z obrad XXVIII sesji Rady Miasta Ełku, która odbyła się w dniu 28 października 2008 roku 
w godzinach  1100    - 1520    w sali konferencyjnej Urzędu Miasta w Ełku.
W obradach uczestniczyło 23 radnych,  na ogólny stan 23 (lista obecności  w załączeniu 
do protokołu).   

Porządek obrad:
1. Otwarcie sesji,  stwierdzenie prawomocności.
2. Przyjęcie protokołu z ostatniej sesji.
3. Zmiany w porządku obrad.
4. Sprawozdanie Prezydenta Miasta dotyczące  bieżącej działalności.
5. Podjęcie uchwał  w  sprawach:

1) zmiany nazwy Szkoły Podstawowej Nr 7 w Ełku,
2) zmian w budżecie miasta Ełku na 2008 rok,
3) zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia cen urzędowych za przejazdy i wysokości 

opłat dodatkowych za niedopełnienie obowiązków zapłaty należności przewozowych 
oraz zasad korzystania ze środków komunikacji miejskiej w Ełku,

4) udzielenia pomocy finansowej Gminie Ełk na realizację w latach 2009-2010 zadań 
inwestycyjnych w Siedliskach,

5) określenia zasad wnoszenia, cofania i zbywania udziałów i akcji w spółkach prawa 
handlowego przez Prezydenta Miasta Ełku,

6) określenia liczby przeznaczonych do wydania na rok 2009 nowych licencji na 
wykonywanie transportu drogowego taksówką,

7) nadania   nazwy   ulicy,
8) sprostowania oczywistej omyłki w uchwale nr XXIV/236/08 Rady Miasta Ełku z dnia 

27 maja 2008 roku w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego, zwanego „Ełk – Konieczki”,

9) wyboru Wiceprzewodniczącego Rady Miasta Ełku,
10) przystąpienia do opracowania miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

zwanego „EŁK-OBWODNICA PÓŁNOCNA”,
11) przystąpienia do zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

osiedla „KAJKI” w Ełku,
12) rozpatrzenia skargi  mieszkańców ulicy 11 Listopada z budynków nr 55 i  57  z dnia 

02-10-2008  r.  w  sprawie  nieudzielenia  odpowiedzi  na  pismo  z  dnia  31.03.2008r. 
złożone w dniu 2.04.2008r. do Prezydenta Miasta Ełku,

13) przyjęcia Programu Współpracy samorządu miasta Ełku z sektorem pozarządowym 
w roku 2009 w zakresie działalności pożytku publicznego,

14) określenia wysokości stawek podatku od środków transportowych,
15) określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości. 
6. Opinia   w  sprawie   projektu  zmiany  Studium  uwarunkowań  i  kierunków 

zagospodarowania przestrzennego gminy Ełk.
7. Informacja  o  złożonych  oświadczeniach  majątkowych  przez  radnych  Rady  Miasta 

Ełku.
8. Informacja o złożonych oświadczeniach majątkowych przez zastępców prezydenta, 

sekretarza miasta, skarbnika miasta, kierowników jednostek organizacyjnych gminy, 
osób  zarządzających  oraz  osób  wydających  decyzje  administracyjne  w  imieniu 
prezydenta.

9. Interpelacje i zapytania radnych.
10. Oświadczenia i wolne wnioski.
11.  Zakończenie obrad.

   Do punktu –1-
Na wstępie sesji został odegrany hejnał Miasta Ełku.
Przewodniczący  Rady  Miasta Waldemar Pieńkowski powitał wszystkich zebranych 

i otworzył XXVIII sesję Rady Miasta Ełku.  Stwierdził prawomocność obrad.   
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Do punktu –2-
Przewodniczący   Rady   Miasta  Waldemar  Pieńkowski  poprosił   o  zgłaszanie 

uwag, zastrzeżeń do protokołu nr XXVII08 z dnia 30 września  2008 roku.
W  związku  z  brakiem  zastrzeżeń  Przewodniczący   Rady   Miasta  Waldemar 

Pieńkowski stwierdził, że radni przyjęli protokół nr XXVII/08 z dnia   30 września  2008 r. 
  

Do punktu –3-
W związku z obecnością Dyrektora, nauczycieli i dzieci ze Szkoły Podstawowej 

Nr  7,  Przewodniczący  Rady  Miasta  Waldemar  Pieńkowski  zgłosił  wniosek 
o przesunięcie podjęcia uchwały w sprawie   zmiany nazwy Szkoły Podstawowej Nr 7 
w  Ełku  z punktu 5)2 do punktu 5)1. Następnie   poprosił o  uwagi lub inne wnioski.  

Prezydent  Miasta  T.Andrukiewicz   zgłosił  wniosek  o  wykreślenie  z  punktu 
5 podpunktów 13) i 14)  - podjęcie uchwał  w sprawach:

13) przystąpienia do procedury zmiany granic Miasta Ełku,
14) przeprowadzenia konsultacji  z  mieszkańcami  miasta  Ełku  w sprawie  zmiany 

granic miasta Ełku
i przełożenie tych tematów na następną sesję.

Wiceprzewodniczący Rady Miasta Jerzy Czepułkowski poinformował, że będzie 
głosował  za  wnioskiem Prezydenta  Miasta.  Zgłosił  wniosek,  aby  na  następną  sesją 
zaprosić  Wojewodę  Warmińsko-Mazurskiego  po  to,  aby  był  obecny  w  momencie 
rozpatrywania tych punktów. 

Innych wniosków nie zgłoszono.
Przewodniczący Rady Miasta W.Pieńkowski poddał pod głosowanie zgłoszone 

wnioski dot. porządku obrad:
1) wniosek dot. zmiany kolejności rozpatrywania punktów -  o przesunięcie podjęcia 

uchwały w sprawie  zmiany nazwy Szkoły Podstawowej Nr 7  w  Ełku  z punktu 5)2 do 
punktu 5)1; 22 głosami „za”, przy  0 głosach „przeciw”  i 0 głosach wstrzym. - 
jednomyślnie „za”  radni wniosek przyjęli. W trakcie głosowania nieobecny radny Jan 
Stradczuk.

2) wniosek  o  wykreślenie  z  punktu   5  podpunktów  13)  i  14)  z  tematami  wyżej 
zacytowanymi; 21 głosami „za”, przy  0 głosach „przeciw”  i 1 głosie  wstrzym.  radni 
przyjęli wnioski. W trakcie głosowania nieobecny radny Jan Stradczuk. 

Następnie Przewodniczący Rady Miasta W.Pieńkowski odczytał porządek obrad 
po zmianach i   poddał  pod głosowanie;  23  głosami  „za”,  przy   0  głosach „przeciw” 
i 0 głosach  wstrzym. - jednomyślnie „za”  radni przyjęli porządek posiedzenia jak wyżej. 

 Do punktu –4-
Sprawozdanie  z  działalności  Prezydenta  Miasta  Ełku  w  okresie  od  dnia 

25 września  2008 r. do dnia  21 października 2008 r., w załączeniu do protokołu.
Prezydent Miasta T.Andrukiewicz w uzupełnieniu informacji na piśmie przedstawił 

działania, jakie podejmowane były w ostatnim czasie. 
Radny  T.Bińczak  –  w  związku  z  remontem  ulicy  Wawelskiej  zwrócił  się 

z  zapytaniem,  co  z  kostką   chodnikową  z  tej  ulicy  ?  Następnie  poprosił  o  więcej 
informacji  odnośnie  podjętego  Zarządzenia  Nr  667/2008  zmieniającego  zarządzenie 
w  sprawie  ustalenia  zasad   korzystania  oraz  norm  zużycia  paliwa   dla  pojazdów 
służbowych będących własnością Urzędu Miasta.

 Prezydent  Miasta  T.Andrukiewicz  poinformował,  że  została  wykonana  część 
południowa ulicy  Wawelskiej.  Część północna ma charakter  zabytkowy i  przełożenie 
kostki uzgodnione będzie z konserwatorem zabytków. 

Sekretarz  Miasta  M.Radziłowicz  udzielił  wyjaśnienia  odnośnie  podjętego 
Zarządzenia  Nr  667/2008  zmieniającego  zarządzenie  w  sprawie  ustalenia  zasad 
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korzystania oraz norm zużycia paliwa  dla pojazdów służbowych będących własnością 
Urzędu Miasta.

 Do punktu –5-
Projekt  uchwały  w  sprawie  zmiany  nazwy  Szkoły  Podstawowej  Nr  7  w  Ełku, 

w załączeniu do protokołu. 
Za  zgodą  radnych  Dyrektor   Szkoły  Podstawowej  Nr  7  Pan  Leszek  Sobczak 

dokonał prezentacji szkoły w wersji multimedialnej.
 Prezydent Miasta T.Andrukiewicz wniósł o podjęcie uchwały.
 Przewodnicząca  Komisji  Oświaty,  Kultury  i  Rodziny  W.Paczkowska 

poinformowała,  że  komisja  pozytywnie  zaopiniowała  projekt  uchwały  i  zmianę  nazwy 
szkoły.

Radny  T.Bińczak  pogratulował  wysokiego  poziomu  nauczania  w  Szkole 
Podstawowej Nr 7. Zwrócił sie z zapytaniem o wymiar integracyjności – czy przyjmowane 
są dzieci tylko z obwodu, czy z całego miasta ?

Dyrektor  Szkoły Podstawowej Nr 7 Pan Leszek Sobczak wyjaśnił, że szkoła jest 
otwartą i są przyjmowane dzieci również z miasta.

Nie wniesiono zastrzeżeń.
W związku z powyższym Przewodniczący Rady Miasta odczytał projekt uchwały 

w sprawie  zmiany nazwy Szkoły Podstawowej Nr 7 w Ełku i poddał pod głosowanie; 
23 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” i 0 głosach wstrzym. - jednomyślnie „za” radni 
podjęli  Uchwałę Nr XXVIII/268/08 w sprawie  zmiany  nazwy Szkoły  Podstawowej 
Nr 7 w Ełku. Uchwała  w załączeniu do protokołu. 

*   *   *
2)  Projekt  uchwały  w  sprawie  zmian  w  budżecie  miasta  na  rok  2008, 
w załączeniu do protokołu.

 Skarbnik  Miasta  J.Wróbel  omówił  zmiany  do  budżetu  miasta  zgodnie 
z  przedłożonym  projektem  uchwały  wraz  z  autopoprawką  zawartą  w  piśmie: 
znak PiSS 0210/92/2008 z dnia 27.10.2008r.  Pismo stanowi załącznik do protokołu. 
Treść niniejszego pisma wszyscy radni otrzymali.

Kierownik  Zespołu  Inwestycji  Halina  Bender  na  wniosek  Prezydenta  zgłosiła 
autopoprawkę  do  przedłożonych  zmian  w  budżecie  miasta  zawartą  w  pismie:  znak 
ZI/591/08 z dnia 27.10.2008 r. które stanowi załącznik do protokołu. Treść niniejszego 
pisma wszyscy radni otrzymali.

Przewodniczący Rady Miasta W.Pieńkowski poprosił o przedstawienie opinii przez 
komisje:
>  Przewodniczący  Komisji  Budżetowej  i  Rozwoju  Gospodarczego  R.Baranowski 
poinformował, że komisja  zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały. 
> Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury i Rodziny W.Paczkowska poinformowała, że 
komisja  pozytywnie  zaopiniowała  zmiany  w  budżecie  miasta  w  dziale  oświata 
i wychowanie. 
> Przewodniczący Komisji Zdrowia i Spraw Społecznych I.Podwojski  poinformował, że 
komisja pozytywnie zaopiniowała zmiany w budżecie miasta w części  dot.  wydatków 
Wydziału PiSS oraz pełnomocnika ds. Alkoholowych.
>  Przewodniczący  Komisji  Turystyki,  Sportu  i  Rekreacji  T.Przekop  poinformował,  że 
komisja  zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały. 

Nie wniesiono zastrzeżeń.
Przewodniczący  Rady  Miasta  W.Pieńkowski  poddał  pod  głosowanie  projekt 

uchwały w sprawie jak wyżej, z uwzględnieniem wniesionych autopoprawek; 23 głosami 
„za”,  przy  0  głosach  „przeciw”   i  0  głosach  wstrzymujących  radni  podjęli  Uchwałę 
Nr XXVIII/269/08    w sprawie  zmian w budżecie miasta Ełku na 2008 rok. Uchwała 
w załączeniu do protokołu.  

*    *    *
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3)  Projekt  uchwały  zmieniający  uchwałę  w  sprawie  ustalenia  cen  urzędowych  za 
przejazdy  i  wysokości  opłat  dodatkowych  za  niedopełnienie  obowiązków  zapłaty 
należności  przewozowych  oraz  zasad  korzystania  ze  środków  komunikacji  miejskiej 
w Ełku,  w załączeniu do protokołu.

Zastępca Prezydenta Miasta W.Szelążek omówił i wniósł o podjęcie uchwały. 
Przewodniczący  Rady  Miasta  W.Pieńkowski  poprosił  o  przedstawienie  opinii  przez 
komisje:
>  Przewodniczący  Komisji  Mienia  Komunalnego,  Prawa  i  Porządku   T.Makowski 
poinformował, że Komisja  zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały z uwagami, które 
zostały uwzględnione w przedłożonym projekcie uchwały w wersji z dnia dzisiejszego.
>  Przewodniczący  Komisji  Budżetowej  i  Rozwoju  Gospodarczego  R.Baranowski 
poinformował, że komisja  zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały z uwagami, które 
zostały uwzględnione w przedłożonym projekcie uchwały w wersji z dnia dzisiejszego.
> Przewodniczący Komisji Zdrowia i Spraw Społecznych I.Podwojski  poinformował, że 
komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.

Radny T.Bińczak odniósł się do uzasadnienia, że wzrost cen biletów podyktowany 
jest wzrostem cen paliw. Rzeczywistość jest inna, ceny paliw spadają. Zgłosił wniosek 
o  zachowanie  cen  biletów  jednorazowych  na  dotychczasowym  poziomie,  czyli  bilet 
normalny 2,10 zł  i  ulgowy 1,10 zł.  Cena biletu miesięcznego nie ulega zmianie,  nie 
znamy obłożenia na poszczególnych liniach.

Radny  J.Czepułkowski  odniósł  sie  do  zgłoszonego  wniosku.  Uważa,  że  za 
wnioskiem  powinien  pójść  wniosek  o  wysokości  dotacji  do  MZK.  Składa  wniosek 
o odrzucenie wniosku zgłoszonego przez radnego T.Bińczaka.

Zdaniem radnego T.Bińczaka manipulacja  w cenach biletów bez znania  wymiaru 
finansowego spółki nie powinna mieć miejsca.

Po wyczerpaniu dyskusji  Przewodniczący Rady Miasta W.Pieńkowski poddał pod 
głosowanie  zgłoszony  wniosek  dot.  zachowania  cen  biletów  jednorazowych  na 
dotychczasowym poziomie, czyli bilet normalny 2,10 zł i ulgowy 1,10 zł - 1 głosem „za”, 
przy  17  głosach  „przeciw”   i  3  głosach  wstrzymujących   radni  wniosek  odrzucili. 
W trakcie głosowania nieobecni radni: I.Podwojski i  W.Paczkowska. 

Następnie Przewodniczący Rady Miasta W.Pieńkowski poddał pod głosowanie 
projekt uchwały w sprawie jak wyżej, w wersji z dnia dzisiejszego; 18 głosami „za”, przy 
1 głosie „przeciw” i 3 głosach wstrzymujących  radni podjęli Uchwałę Nr XXVIII/270/08 
zmieniająca  uchwałę  w  sprawie  ustalenia  cen  urzędowych  za  przejazdy 
i wysokości opłat dodatkowych za niedopełnienie obowiązków zapłaty należności 
przewozowych oraz zasad korzystania ze środków komunikacji miejskiej w Ełku. 
W  trakcie  głosowania  nieobecna  radna  W.Paczkowska.  Uchwała   w  załączeniu  do 
protokołu. 

*   *   *
4)  Projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie Ełk na realizację 
w latach 2009-2010 zadań inwestycyjnych w Siedliskach,  w załączeniu do protokołu.

Zastępca Prezydenta Miasta W.Szelążek omówił i wniósł o podjęcie uchwały.
 Przewodniczący Rady Miasta  W.Pieńkowski  poprosił  o  przedstawienie 

opinii przez komisje:
> Przewodniczący Komisji Mienia Komunalnego, Prawa i Porządku  T.Makowski 
poinformował, że Komisja  zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały.
> Przewodniczący Komisji Budżetowej i Rozwoju Gospodarczego R.Baranowski 
poinformował,  że komisja   zaopiniowała pozytywnie projekt  uchwały.  Ponadto 
radny poprosił  o przedstawienie umowy,o której mowa w § 4  dla radnych do 
zapoznania się przed jej podpisaniem.

Nie wniesiono zastrzeżeń.
Przewodniczący  Rady  Miasta   W.Pieńkowski  poddał  pod  głosowanie  projekt 

uchwały w sprawie jak wyżej; 22 głosami  „za”, przy 0 głosach „przeciw”  i  0 głosach 
wstrzym.  radni  podjęli  Uchwałę  Nr  XXVIII/271/08  w  sprawie  udzielenia  pomocy 
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finansowej  Gminie  Ełk  na  realizację  w  latach  2009-2010  zadań inwestycyjnych 
w Siedliskach, Uchwała w załączeniu do protokołu.  W trakcie głosowania nieobecny 
radny Jan Wielgat.

*   *  *
5) Projekt uchwały w sprawie określenia zasad wnoszenia, cofania i zbywania udziałów 
i akcji w spółkach prawa handlowego przez Prezydenta Miasta Ełku,  w załączeniu do 
protokołu.

Zastępca Prezydenta Miasta W.Szelążek omówił i wniósł o podjęcie uchwały.
Przewodniczący Rady Miasta  W.Pieńkowski poinformował że w dniu dzisiejszym 

radni otrzymali projekt uchwały, który uwzględnia wnioski komisji.
Zastępca  Przewodniczącego Komisji  Mienia  Komunalnego,  Prawa i  Porządku 

T.Bińczak poinformował, że Komisja  zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały.
Przewodniczący  Komisji  Budżetowej  i  Rozwoju  Gospodarczego  R.Baranowski 

poinformował, że komisja  zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały. 
Przewodniczący  Komisji  Zdrowia  i  Spraw  Społecznych  I.Podwojski 

poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.
Radny Jerzy Czepułkowski poinformował, że tylko jeden wniosek z komisji został 

uwzględniony. Nie uwzględniono drugiego wniosku. W imieniu radnych Klubu LiD wnosi, 
aby § 7 otrzymał brzmienie następujące:
„§ 7. 1. Udziały mogą być zbywane na rzecz jednostek samorządu terytorialnego i (lub) 
Skarbu Państwa w trybie zaproszenia do rokowań.
2. Zaproszenie do rokowań nastąpić może po zawarciu przez Miasto Ełk i 

zainteresowany podmiot, o którym mowa w pkt 1 porozumienia o wspólnej realizacji 
zadań będących przedmiotem działalności spółki udziały w której są zbywane..

3. Zaproszenie  do  rokowań  wymaga  ogłoszenia  w  co  najmniej  jednym  dzienniku 
o wydaniu ogólnopolskim.”

Wywiązała się dyskusja. 
Na  zakończenie  dyskusji  Zastępca  Prezydenta  Miasta  W.Szelążek  zgłosił 

formalny wniosek o zdjęcie projektu uchwały i  odesłanie do prac w komisjach Rady 
Miasta.

Wniosek radni przyjęli w głosowaniu; 17 głosami  „za”, przy 1 głosie „przeciw” , 
i 4 głosach wstrzym. W trakcie głosowania nieobecny radny K.Wilczyński.

*   *  *
6) Projekt uchwały  w sprawie określenia liczby przeznaczonych do wydania na rok 2009 
nowych  licencji  na  wykonywanie  transportu  drogowego taksówką,  w  załączeniu  do 
protokołu.

Zastępca Prezydenta Miasta W.Szelążek omówił i wniósł o podjęcie uchwały.
Przewodniczący Komisji  Mienia Komunalnego, Prawa i  Porządku  T.Makowski 

poinformował, że Komisja  zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały.
Przewodniczący  Komisji  Budżetowej  i  Rozwoju  Gospodarczego  R.Baranowski 

poinformował, że komisja nie wniosła uwag. 
Nie wniesiono formalnych zastrzeżeń.
Przewodniczący  Rady  Miasta   W.Pieńkowski  poddał  pod  głosowanie  projekt 

uchwały w sprawie jak wyżej;  22 głosami  „za”,  przy 0 głosach „przeciw” i  0 głosach 
wstrzym.  radni  podjęli  Uchwałę  Nr  XXVIII/272/08  w  sprawie  określenia  liczby 
przeznaczonych  do  wydania  na  rok  2009  nowych  licencji  na  wykonywanie 
transportu  drogowego  taksówką. Uchwała  w  załączeniu  do  protokołu.  W  trakcie 
głosowania nieobecny radny  K.Wilczyński.

*   *  *
7) Projekt uchwały w sprawie nadania   nazwy   ulicy, w załączeniu do protokołu.

Zastępca  Prezydenta  Miasta  W.Szelążek omówił  i  wniósł  o  podjęcie  uchwały 
z nazwą zaproponowaną dla  ulicy Lazurowa.
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Przewodniczący Komisji  Mienia Komunalnego, Prawa i  Porządku  T.Makowski 
poinformował, że Komisja  zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały.  

Nie podjęto dyskusji i nie wniesiono zastrzeżeń.
Przewodniczący  Rady  Miasta   W.Pieńkowski  poddał  pod  głosowanie  projekt 

uchwały w sprawie jak wyżej; 22 głosami  „za”, przy 0 głosach „przeciw”   i 0 głosach 
wstrzym. radni podjęli  Uchwałę Nr XXVIII/273/08 w sprawie nadania   nazwy   ulicy. 
Uchwała  w  załączeniu  do  protokołu.  W  trakcie  głosowania  nieobecni  radni: 
K.Wilczyński.

*   *  *
8) Projekt uchwały w sprawie sprostowania oczywistej omyłki w uchwale nr XXIV/236/08 
Rady Miasta Ełku z dnia  27 maja 2008 roku w sprawie uchwalenia miejscowego planu 
zagospodarowania  przestrzennego,  zwanego  „Ełk  –  Konieczki”,  w  załączeniu  do 
protokołu.

Zastępca Prezydenta Miasta W.Szelążek poprosił, aby niniejszy projekt uchwały 
zreferował Naczelnik Wydziału AGG S.Chilicki.

Naczelnik Wydziału AGG S.Chilicki poinformował, że na planie istniejący kiosk 
został oznaczony jako stacja trafo i na tym polega sprostowanie omyłki.

Przewodniczący Komisji  Mienia Komunalnego, Prawa i  Porządku  T.Makowski 
poinformował, że Komisja  zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały.  

Nie podjęto dyskusji i nie wniesiono zastrzeżeń.
Przewodniczący  Rady  Miasta   W.Pieńkowski  poddał  pod  głosowanie  projekt 

uchwały w sprawie jak wyżej; 22 głosami  „za”, przy 0 głosach „przeciw”  i  0 głosach 
wstrzym. radni podjęli Uchwałę Nr XXVIII/274/08 w sprawie  sprostowania oczywistej 
omyłki w uchwale nr XXIV/236/08 Rady Miasta Ełku z dnia  27 maja 2008 roku 
w  sprawie  uchwalenia  miejscowego  planu  zagospodarowania  przestrzennego, 
zwanego „Ełk – Konieczki”. Uchwała w załączeniu do protokołu. W trakcie głosowania 
nieobecny radny K.Wilczyński.

*  *  *

9)  Projekt  uchwały  w  sprawie  wyboru  Wiceprzewodniczącego  Rady  Miasta  Ełku, 
w załączeniu do protokołu.

 Przewodniczący  Rady  Miasta  Waldemar  Pieńkowski  poprosił  o  zgłaszanie 
kandydatur na Wiceprzewodniczącego Rady Miasta.

Radny  Bogusław  Wisowaty  w  imieniu  radnych  Klubu  Radnych  Ełckiego 
Porozumienia Samorządowego zgłosił kandydaturę radnego Zdzisława Fadrowskiego.  

W związku z brakiem zgłoszeń, innych kandydatur Przewodniczący Rady Miasta 
W.Pieńkowski stwierdził zamknięcie listy kandydatów.

Radny Zdzisław Fadrowski wyraził zgodę.
Radni wysłuchali prezentacji kandydata na Wiceprzewodniczącego Rady Miasta 

radnego Zdzisława Fadrowskiego. 

Komisja Skrutacyjna w składzie:
1.Bogusław Wisowaty
2. Krzysztof Dudzis
3. Wioletta Paczkowska

przystąpiła do pracy.
Komisja Skrutacyjna przygotowała karty do głosowania tajnego.
Radna  Wioletta  Paczkowska  –  Przewodnicząca  Komisji  Skrutacyjnej  omówiła 

zasady głosowania. 
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Komisja Skrutacyjna rozdała karty do głosowania. Radni według listy obecności 
kolejno podchodząc do stolika, na którym stała urna, dokonywali wyboru, a następnie 
swój głos wrzucali do urny.  

Po  zakończeniu  w/w  procedury  Komisja  Skrutacyjna  przystąpiła  do  ustalenia 
wyniku głosowania.

Protokół z głosowania tajnego sporządzony przez Komisję Skrutacyjną odczytała 
Przewodnicząca  Komisji  Wioletta  Paczkowska,  z  którego  między  innymi  wynika,  iż 
bezwzględną większość głosów, czyli 16 głosów „za” otrzymał Zdzisław Fadrowski i tym 
samym został Wiceprzewodniczącym Rady Miasta Ełku. Protokół Komisji Skrutacyjnej 
w załączeniu.

Przewodniczący  Rady  Miasta  Waldemar  Pieńkowski potwierdzając  powyższe 
głosowanie  odczytał  Uchwałę  Nr  XXVIII/275/08  w  sprawie  wyboru 
Wiceprzewodniczącego Rady Miasta Ełku  i poddał pod głosowanie; 22 głosami „za, 
przy 0 głosach „przeciw i 0 głosach wstrzym – jednomyślnie „za” radni podjęli uchwałę. 
Uchwała  w  załączeniu  do  protokołu.  W  trakcie  głosowania  nieobecny  radny 
K.Siemienkiewicz.

*    *   *

10)  Projekt  uchwały  w  sprawie  przystąpienia  do  opracowania  miejscowego  planu 
zagospodarowania  przestrzennego  zwanego  „EŁK-OBWODNICA  PÓŁNOCNA”, 
w załączeniu do protokołu.

 Naczelnik Wydziału AGG S.Chilicki omówił projekt uchwały.
Przewodniczący Komisji  Mienia Komunalnego, Prawa i  Porządku  T.Makowski 

poinformował, że Komisja  zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały.  
Nie podjęto dyskusji i nie wniesiono zastrzeżeń.
Przewodniczący  Rady  Miasta   W.Pieńkowski  poddał  pod  głosowanie  projekt 

uchwały w sprawie jak wyżej; 22 głosami  „za”, przy 0 głosach „przeciw”  i  0 głosach 
wstrzym.  radni  podjęli  Uchwałę  Nr  XXVIII/276/08  w  sprawie przystąpienia  do 
opracowania  miejscowego  planu  zagospodarowania  przestrzennego  zwanego 
„EŁK-OBWODNICA PÓŁNOCNA”. Uchwała  w  załączeniu  do  protokołu.  W  trakcie 
głosowania nieobecny radny K.Siemienkiewicz.

*   *  *
11)  Projekt  uchwały  w  sprawie  przystąpienia  do  zmiany  miejscowego  planu 
zagospodarowania przestrzennego osiedla „KAJKI” w Ełku,  w załączeniu do protokołu.

Naczelnik Wydziału AGG S.Chilicki omówił projekt uchwały.
Przewodniczący Komisji  Mienia Komunalnego, Prawa i  Porządku  T.Makowski 

poinformował, że Komisja  zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały.
Nie podjęto dyskusji i nie wniesiono zastrzeżeń.
Przewodniczący  Rady  Miasta   W.Pieńkowski  poddał  pod  głosowanie  projekt 

uchwały w sprawie jak wyżej; 22 głosami  „za”, przy 0 głosach „przeciw”  i  0 głosach 
wstrzym. radni podjęli Uchwałę Nr XXVIII/277/08 w sprawie przystąpienia do zmiany 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego osiedla „KAJKI” w Ełku. 
Uchwała  w  załączeniu  do  protokołu.  W  trakcie  głosowania  nieobecny  radny 
K.Siemienkiewicz. 

*   *  *
12)  Projekt  uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi   mieszkańców ulicy 11 Listopada 
z budynków nr 55 i  57  z dnia  02-10-2008 r. w sprawie nieudzielenia odpowiedzi na 
pismo  z  dnia  31.03.2008r.  złożone  w  dniu  2.04.2008r.  do  Prezydenta  Miasta  Ełku, 
w załączeniu do protokołu.

Przewodniczący  Komisji  Rewizyjnej  Jan  Wielgat  poinformował,  że  Komisja 
po zapoznaniu  się  z  dokumentami  związanymi  ze  skargą  mieszkańców  ulicy 
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11 Listopada  z budynków nr 55 i  57  z dnia  02-10-2008 r. w sprawie nieudzielenia 
odpowiedzi na  pismo  z dnia 31.03.2008r. złożone w dniu 2.04.2008r. do Prezydenta 
Miasta  Ełku  oraz  po  wysłuchaniu informacji  i  wyjaśnień  przedstawionych  przez 
Kierownika  Zespołu  Inwestycji,  uznała  skargę  za  zasadną  i  przyjęła  uzasadnienie 
zgodne z załącznikiem do projektu uchwały.         

 Przewodniczący Komisji  Mienia Komunalnego, Prawa i  Porządku T.Makowski 
poinformował, że komisja zapoznała sie z tematem.

Nie wniesiono zastrzeżeń.
Przewodniczący  Rady  Miasta   W.Pieńkowski  poddał  pod  głosowanie  projekt 

uchwały  w  sprawie  jak  wyżej,  z  uzasadnieniem  przygotowanym  przez  Komisje 
Rewizyjną; 20 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw”  i 2 głosach wstrzym. radni podjęli 
Uchwałę  Nr  XXVIII/278/08  w  sprawie rozpatrzenia  skargi   mieszkańców  ulicy 
11 Listopada z budynków nr 55 i  57 z dnia 02-10-2008 r. w sprawie nieudzielenia 
odpowiedzi na pismo z dnia 31.03.2008r. złożone w dniu 2.04.2008r. do Prezydenta 
Miasta  Ełku.  Uchwała  w  załączeniu  do  protokołu.  W  trakcie  głosowania  nieobecny 
radny K.Siemienkiewicz. 

*  *   *
13) Projekt uchwały w sprawie przyjęcia Programu Współpracy samorządu miasta Ełku 

z  sektorem  pozarządowym   w  roku  2009  w  zakresie  działalności  pożytku 
publicznego, w załączeniu do protokołu.

Zastępca Prezydenta Miasta A.Urbański omówił i wniósł o podjęcie uchwały.
Przewodniczący Rady Miasta W.Pieńkowski poprosił o przedstawienie opinii przez 

komisje:
>  Przewodniczący  Komisji  Budżetowej  i  Rozwoju  Gospodarczego  R.Baranowski 

poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała z uwzględnieniem wniosków, aby w 
w § 2 pkt. 8. Edukacyjna opieka wychowawcza – wypoczynek letni i  zimowy dzieci i 
młodzieży  –  całkowitą  kwotę  na  to  zadanie  utrzymać  na  poziomie  roku  2008  – 
125 tys. zł,  oraz  w  w § 4 pkt. 2 wykreślić.

>  Przewodnicząca  Komisji  Oświaty,  Kultury  i  Rodziny  W.Paczkowska 
poinformowała, że komisja pozytywnie zaopiniowała z następującymi wnioskami:

- w § 2 pkt. 8. Edukacyjna opieka wychowawcza – wypoczynek letni i zimowy dzieci 
i  młodzieży – całkowitą kwotę na to zadanie utrzymać na poziomie roku 2008 – 
125 tys. zł,

      - w § 4 pkt. 2 – należy wykreślić.
>  Przewodniczący  Komisji  Turystyki,  Sportu  i  Rekreacji  Tomasz  Przekop 

poinformował, że komisja zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały.
     > Przewodniczący Komisji Zdrowia i Spraw Społecznych Idzi Podwojski – Komisja 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały
     Przewodniczący Rady Miasta W.Pieńkowski poinformował, że przedłożony w dniu 

dzisiejszym projekt uchwały uwzględnia wnioski zgłoszone przez komisje. 
     Nie zgłoszono formalnych zastrzeżeń.
Przewodniczący Rady Miasta W.Pieńkowski  poddał pod głosowanie projekt uchwały 

w  sprawie  jak  wyżej,  wersję  z  dnia  27.11.2008r.;  21 głosami  „za”,  przy  0  głosach 
„przeciw”   i  0  głosach  wstrzym.  radni  podjęli  Uchwałę  Nr  XXVIII/279/08  w  sprawie 
przyjęcia Programu Współpracy samorządu miasta Ełku z sektorem pozarządowym 
w roku 2009 w zakresie działalności pożytku publicznego. Uchwała w załączeniu do 
protokołu. W trakcie głosowania nieobecni radni: K.Siemienkiewicz i Jan Wielgat. 

*   *   *
14) Projekt  uchwały  w  sprawie określenia  wysokości  stawek  podatku  od  środków 

transportowych, w załączeniu do protokołu.
Skarbnik MiastaJ.Wróbel omówił i wniósł o podjęcie uchwały.
 Przewodniczący Rady Miasta  W.Pieńkowski  poprosił  o  przedstawienie 

opinii przez komisje:
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> Przewodniczący Komisji Mienia Komunalnego, Prawa i Porządku  T.Makowski 
poinformował, że Komisja  zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały.

  > Przewodniczący Komisji Budżetowej i Rozwoju Gospodarczego R.Baranowski 
poinformował, że komisja  zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały.

Radny B.Wisowaty zwrócił uwagę na zapis w pkt 8 lit.a). Zdaniem radnego 
takich wielkości osi nie ma.

Nie podjęto dyskusji i nie wniesiono zastrzeżeń.
Przewodniczący Rady Miasta  W.Pieńkowski poddał pod głosowanie projekt uchwały 

w zaproponowanym brzmieniu;  20 głosami  „za”,  przy 0 głosach „przeciw”  i  1  głosie 
wstrzym.  radni  podjęli  Uchwałę  Nr  XXVIII/280/08  w sprawie określenia  wysokości 
stawek podatku od środków transportowych.  Uchwała w załączeniu do protokołu. 
W trakcie głosowania nieobecni radni: K.Siemienkiewicz i Jan Wielgat. 

*    *     *
15) Projekt uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości, 

w załączeniu do protokołu.
Skarbnik MiastaJ.Wróbel  omówił  projekt uchwały. Poinformował, że proponuje 

się 5% wzrost podatku. Wniósł o podjęcie uchwały.
 Przewodniczący Rady Miasta  W.Pieńkowski  poprosił  o  przedstawienie 

opinii przez komisje:
>  Przewodniczący  Komisji  Mienia  Komunalnego,  Prawa  i  Porządku   T.Makowski 
poinformował, że Komisja  zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały.

>  Przewodniczący  Komisji  Budżetowej  i  Rozwoju  Gospodarczego  R.Baranowski 
poinformował,  że komisja  zaopiniowała pozytywnie projekt  uchwały z wnioskiem aby 
w § 1:
w pkt 1  od gruntów:
– 1) związanych z prowadzeniem działalności gospodarczej,  bez względu na sposób 

zakwalifikowania  w  ewidencji   gruntów  i  budynków od  1  m2  powierzchni  stawka 
wynosiła 0,63zł zamiast 0,65 zł,

– 3)  pozostałych,  w  tym  zajętych  na  prowadzenie  odpłatnej  statutowej  działalności 
pożytku publicznego przez  organizacje pożytku publicznego od 1  m2   powierzchni 
stawka wynosiła 0,23 zł zamiast 0,21 zł.
       Radny J.Czepułkowski zgłosił wniosek o głosowanie odrębne propozycji zmian 

punktów.
     Radny T.Bińczak zwrócił uwagę, że  propozycja oddzielnego głosowania burzy 

intencję wniosku Komisji.
      Przewodniczący  Rady  Miasta   W.Pieńkowski  zaproponował  przegłosować 

zgłoszone wnioski:
1) wniosek dot. rozłącznego głosowania wniosku zgłoszonego z Komisji Budżetowej 

i Rozwoju Gospodarczego, wyżej zacytowanego; 4 głosami „za”, przy 10 głosach 
„przeciw”  i  5  głosach  wstrzymujących  radni  wniosek  odrzucili.   W  trakcie 
głosowania  nieobecni  radni:  R.Szuliński,  Z.Jędrkiewicz,K.Siemienkiewicz, 
J. Wielgat.

2) Wniosek  zgłoszony  z  Komisji  Budżetowej  i  Rozwoju  Gospodarczego,  wyżej 
zacytowanego;  za  wnioskiem  głosowało  9  radnych,   „przeciw”  9  i  2  głosy 
wstrzymujące.  Wniosek nie uzyskał wymaganej większości i upadł.

W związku z powyższym Przewodniczący Rady Miasta  W.Pieńkowski poddał pod 
głosowanie  projekt  uchwały  w  zaproponowanym  brzmieniu;  14 głosami  „za”,  przy 
3  głosach  „przeciw”   i  3  głosach  wstrzym.  radni  podjęli  Uchwałę  Nr  XXVIII/281/08 
w  sprawie określenia  wysokości  stawek  podatku  od  nieruchomości.  Uchwała 
w  załączeniu  do  protokołu.   W  trakcie  głosowania  nieobecni  radni:  Z.Jędrkiewicz, 
K.Siemienkiewicz i J.Wielgat.
Do punktu -6-

Projekt  Opinii w  sprawie  projektu  zmiany  Studium uwarunkowań  i  kierunków 
zagospodarowania przestrzennego gminy Ełk, w załączeniu do protokołu.
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Naczelnik Wydziału AGG S.Chilicki omówił temat i wniósł o podjęcie opinii.
 Przewodniczący  Komisji  Mienia  Komunalnego,  Prawa  i  Porządku 

T.Makowski poinformował, że Komisja  zaopiniowała pozytywnie.
 Przewodniczący  Komisji  Budżetowej  i  Rozwoju  Gospodarczego 
R.Baranowski   poinformował, że komisja  zaopiniowała pozytywnie projekt opinii.

Nie wniesiono zastrzeżeń. 
Przewodniczący  Rady  Miasta   W.Pieńkowski  poddał  pod  głosowanie  projekt 

opinii  w  sprawie  jak  wyżej;  20 głosami  „za”,  przy  0  głosach  „przeciw”  i  0  głosach 
wstrzym.  radni  podjęli  Opinie w  sprawie  projektu  zmiany  Studium  uwarunkowań 
i  kierunków zagospodarowania przestrzennego gminy Ełk.   Opinia  w załączeniu do 
protokołu. 

Do punktu -7-
Przewodniczący  Rady  Miasta  Waldemar  Pieńkowski   odczytał   informację 

o złożonych oświadczeniach majątkowych przez radnych Rady Miasta Ełku za rok 2007, 
zgodnie  z załączonym  do  protokołu  pismem  z  dnia  28  października  2008  roku. 
Jednocześnie poinformował, że do Przewodniczącego Rady Miasta nie wpłynęła jeszcze 
analiza złożonych oświadczeń majątkowych dokonana przez Urząd Skarbowy w Ełku. 
Wpłynie ona w terminie późniejszym.  Zainteresowani radni będą mogli zapoznać się 
z nią w Biurze Rady Miasta.

Do punktu -8-
Informacja  o  złożonych  oświadczeniach  majątkowych  przez  zastępców 

prezydenta,  sekretarza  miasta,  skarbnika  miasta,  kierowników  jednostek 
organizacyjnych  gminy,  osób  zarządzających  oraz  osób  wydających  decyzje 
administracyjne w imieniu prezydenta, stanowi załącznik do niniejszego protokołu.

Do punktu -9-
Radny Idzi Podwojski przypomniał, ze na ostatniej sesji zwracał się z zapytaniem 

odnośnie   możliwości  uruchomia  istniejącego  szaletu  na  ul.  Wojska  Polskiego  ? 
W związku z otrzymaną odpowiedzią, w której radny czyta, „że w związku z przebudową 
ulicy  Wojska  Polskiego  nie  przewiduje  sie  lokalizacji  szaletu  miejskiego.”   Radny 
ponownie zadaje pytanie, czy można uruchomić ten  szalet ? Czy uruchomienie jego 
wynika z niemożności technicznej, czy planuje się likwidację tego szaletu ? 

Następny temat poruszony dot. PEC. Otóż  PEC informuje, że złożył wniosek 
w  Urzędzie  Regulacji  Energetyki  i  przewiduje  20%  podwyżkę  energii  cieplnej 
od  1  listopada  2008r.  Radny  zwraca  się  z  zapytaniem,  czy  PEC  spółka  miejska 
uzgadniała to z Prezydentem Miasta ? Zdaniem radnego podwyżka 20% jest bardzo 
wysoka.

Kolejna sprawa, którą radny poruszył dotyczy lokalizacji sygnalizacji świetlnej na 
skrzyżowaniu  ulic  Kilińskiego  z  Koszykową.   Przytoczył  dane  z  KPP  o  kolizjach 
i wypadkach na tym skrzyżowaniu; w 2007 roku – 12, w 2008r.  - 8.  Radny zwraca się 
z zapytaniem, czy przewiduje sie w tym miejscu zainstalowanie sygnalizacji świetlnej ?

Radny Tomasz Makowski   poinformował,  że dotarły  informacje o prywatyzacji 
oddziału kardiologii w szpitalu Pro-Medica. Radny prosi o informację, w jaki sposób ma 
się odbyć prywatyzacja tego oddziału ? 

Kolejny  temat  poruszony  dotyczy  budżetu  roku  2008.  Do  radnego  dotarły 
informacje, że              w Urzędzie Miasta planuje się zakup kolejnego samochodu 
osobowego. Radny przypomniał że               w budżecie Straży Miejskiej zaplanowany 
był zakup fotoradaru i samochodu. Zakupiony został fotoradar i dwa samochody; Citroen 
i Ford. Radny prosi o więcej informacji w tym temacie.

Radny Tomasz Bińczak poinformował:
– Na boisku wielofunkcyjnym w MOSiR podczas  deszczu  stoi woda i jest to bardzo 
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niebezpieczne podczas zawodów. Radny z tym tematem zwracał sie już wcześniej i 
nic się nie ruszyło w tej sprawie. Woda jak stała tak stoi, a okres gwarancyjny na to 
boisko  biegnie.  Radny  prosi  o  informację,  czy  jesteśmy  coś  z  tym  zrobić  i 
spowodować u wykonawcy, aby tej woda nie było.

– Trwa korespondencja pomiędzy Prezydentem Miasta, a radnym w temacie wypłaty 
odszkodowania mieszkańcowi, któremu spadł konar z drzewa na samochód i wybił 
przednią  szybę.  Firma  ubezpieczeniowa  nie  chce  wypłacić  z  tego  tytułu 
odszkodowania. Radny zaapelował do Prezydenta Miasta, aby znalazł w budżecie 
kwotę 500 zł na zrefundowanie temu człowiekowi poniesionej szkody.

– Na komisji  Oświaty,  Kultury  i  Rodziny poprosił,  aby przedstawiono stan realizacji 
POST.  Radny ponawia  wniosek  i  prosi  o  przekazanie  materiałów radnym w tym 
temacie. 

Radny Romuald Baranowski  przypomniał, że w dniu dzisiejszym głosowaliśmy 
nad udzieleniem pomocy finansowej dla Gminy Ełk we wsi Siedliska. W związku z tym 
radny zwrócił się z zapytaniem, na jakim etapie procedowania jest nasz projekt Zakładu 
Unieszkodliwiania Odpadów w Siedliskach oraz  o więcej informacji   w temacie tego 
projektu ?

Prezydent Miasta Tomasz Andrkiewicz zasygnalizował odpowiedzi:
- szalet na ulicy Wojska Polskiego – w związku z przebudową ulicy Wojska Polskiego 
poszerzy się pas drogowy w tym miejscu,
-  boisko  wielofunkcyjne  –  znana  jest  sprawa stania  wody  po  deszczu  w  niektórych 
miejscach. Zespół Inwestycji przez cały czas problem sygnalizuje wykonawcy. W dniu 
wczorajszym odbyło sie spotkanie na boisku z wykonawcą.
- Sprawa zwrotu za zniszczony samochód. Sprawa wpłynęła i trafiła zgodnie z obiegiem 
dokumentów  do  Sekretarza  Miasta.  Pan  Prezydent  przypomniał,  że  skoro  zakład 
ubezpieczeniowy  nie  chce  wypłacić  za  szkodę,  to  my  możemy  wypłacić  tworząc 
precedens,  ale  trzeba  zdać  sobie  sprawę,  że  pojawią  się  kolejne  podobne  wnioski. 
Sprawa jest w trakcie załatwiania.
-  Polityka  Oświatowa  Samorządu  Terytorialnego  –  w  przyszłym  tygodniu  zespół 
monitorujący realizację tego programu przedstawi wnioski dla Komisji Oświaty,  Kultury 
i Rodziny.
- Projekt gospodarki odpadami w naszym mieście – czekamy na odpowiedź w zakresie 
oceny projektu i na rozstrzygnięcie.
-  Planowana podwyżka w zakresie energii  cieplnej  jest  na poziomie 14,8% i  będzie 
obowiązywała  od  1  grudnia  2008  r.  Jest  spowodowana  56% wzrostem ceny  węgla 
i 20 % wzrostem ceny energii elektrycznej. Cena ta i regulacje nie są ustalane przez 
Prezydenta,  nie  przez  Zgromadzenie  Wspólników,  tylko  na  podstawie  postępowania 
prowadzonego przez Urząd  Regulacji Energetyki. 
-  Pan  Prezydent  nie   posiada  żadnych  informacji  w  temacie  prywatyzacji  oddziału 
kardiologi.  Ma być ogłoszony konkurs przez NFZ, do którego chce przystąpić szpital 
wojskowy na prowadzenie kardiologii i oznacza to, że na dzisiaj dysponując bazą nie 
jesteśmy w  stanie  wygrać  kontraktu  z  ofertą  108  szpitala,  który  pozyskał  sprzęt  od 
prywatnej  firmy.  Kwestia  lekarzy  nie  jest  problemem.  Porównując  oferty  i  zakres 
punktowy z kryteriów, to nasza oferta różni się o pół punktu. Startowanie w konkursie na 
realizację kontraktu kardiologicznego oznacza przegraną miasta i likwidację kardiologii 
w  naszym szpitalu.  Żeby  tego  uniknąć  można  nie  organizować  konkursu  i  do  tego 
skłonny jest NFZ. Natomiast w tym zakresie musiałyby się domówić dwa podmioty, które 
realizują cząstkowe procedury kardiologiczne, tzn. nasz szpital, który realizuje kontrakt 
w zakresie kardiologii zachowawczej z kardiologią interwencyjną. Jeżeli wspólnie się nie 
dogadamy,  to  oznacza,  że  szpital  wojskowy  przejmuje  realizację  kontraktu 
kardiologicznego.  Do  końca  przyszłego  roku  firma  Allenort  prowadzi  kardiologię 
interwencyjną, bo na taki  czas ma podpisaną umowę. Pan rezydent zapewnił,  że są 
prowadzone działania, aby zachować ten oddział w Pro-Medice.
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W  temacie  zakupu  samochodów,  informacji  udzielił  Sekretarz  Miasta 
Marcin  Radziłowicz,  który  zapewnił,  że  wszystkie  wydatki  są  ponoszone  zgodnie 
z  uchwałą  budżetową na  2008  rok.    W żadnym z  rozdziałów,  czy  paragrafów nie 
nastąpiło przekroczenie. Na zapytanie radnego T.Makowskiego  z którego § zakupiono 
dwa samochody, Pan Sekretarz poinformował, że zostały zakupione z § Straży Miejskiej.

Wiceprzewodniczący  Rady  Miasta  Jerzy  Czepułkowski  odnośnie  oddziału 
kardiologicznego  i  kardiologii  inwazyjnej  poprosił  o  informację,  „czy  prawdą  jest,  że 
o kontrakt kardiologiczny zabiega Allenort i Pro-Medica tworząc konsorcjum ?

Prezydent Miasta Tomasz Andrkiewicz poinformował, iż tylko wspólne działanie 
Pro-Medici i  Allenortu może doprowadzić do utrzymania kontraktu w naszym szpitalu. 

Radny  Tomasz  Bińczak  poprosił  o  informacje  szacunkowego  kosztu  napraw 
samochodów, które Urząd Miasta w tej chwili posiada. 

Sekretarz Miasta Marcin Radziłowicz poinformował,  że w ubiegłym roku koszt 
remontu wynosił ok. 18 tys. zł. Szczególnie awaryjnym samochodem był Citroen, który 
wyremontowano                    i został on przekazany do MOSiR.  Ponadto Pan Sekretarz 
zwrócił  uwagę, że w Urzędzie nie ma podpisanej umowy z żadnym pracownikiem na 
korzystanie z samochodu prywatnego.

Radny  Romuald  Baranowski  przekazał  informację,  że  w  dzisiejszej 
Rzeczypospolitej  ukazał  sie  ranking  szpitali  niepublicznych za  rok  2008.  Pro-Medica 
znalazła sie na 6 miejscu  w kraju.

Do punktu -10-
Wiceprzewodniczący Rady Miasta Jerzy Czepułkowski zgłosił  wniosek, aby na 

następną sesją zaprosić Wojewodę Warmińsko-Mazurskiego po to, aby był obecny w 
momencie  rozpatrywania  punktu,  który  w  dniu  dzisiejszym został  zdjęty  z  porządku 
obrad,  a dot.  rozszerzenia granic miasta.  Intencją wniosku jest,  aby Pan Wojewoda, 
który  wcześniej  deklarował  poparcie  dla  naszego  wniosku  wziął  czynny  udział 
i ewentualnie określił warunki jakie nasz wniosek powinien spełniać, aby uzyskał Jego 
pozytywną  opinię.  Nie  sztuka  jest  złożenie  kolejnego  wniosku,  który  może  być 
negatywnie zaopiniowany i odrzucony. 

Przewodniczący Rady Miasta Waldemar Pieńkowski  zwrócił  się  z zapytaniem, 
czy  są  sprzeciwy  ze  strony  radnych  co  do  zgłoszonego  wniosku.  Wobec  braku 
sprzeciwu   Przewodniczący  Rady  Miasta  Waldemar  Pieńkowski  stwierdził,  że  radni 
przyjęli wniosek do realizacji i wspólnie  z Prezydentem Miasta zostanie wystosowane 
zaproszenie.  Termin  sesji  listopadowej  zostanie  dostosowany  do  terminu  obecności 
wojewody.

Wiceprzewodniczący  Rady  Miasta  Wojciech  Kwiatkowski  poinformował,  iż  na 
ostatniej sesji wnioskował o rozszerzenie czasu oświetlenia  przy zmierzchu. Otrzymał 
odpowiedź, z której nie wynika, czy wniosek będzie zrealizowany. Radny zwrócił uwagę 
na wadliwe i złe oświetlenie pod wiaduktem kolejowym przy ulicy Dąbrowskiego. Wnosi 
o zakupienie nowych lamp  i zamontowanie ich. 

Radny Tomasz Bińczak proponuje rozszerzyć wniosek zgłoszony przez radnego 
J.Czepułkowskiego o zaproszenie ekspertów/specjalistów od rozszerzenia granic, ażeby 
uniknąć sytuacji sprzed roku. 

 Przewodniczący  Rady  Miasta  Waldemar  Pieńkowski  przekazał   informację 
o rozmowie z Wojewodą Warmińsko-Mazurskim, który zaprosił,  ażeby poinformować, 
że wniosek nasz został przygotowany perfekcyjnie pod względem formalno-prawnym. 
Natomiast pod względem merytorycznym, czyli zakresu rozszerzenia w Jego opinii jest 
nie do przyjęcia.  
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Radny Romuald Baranowski poinformował, że z przekazanych informacji o stanie 
zdrowia   uczniów w naszych szkołach i gimnazjach wynika, że jest on marny. Faktem 
tym radny jest  zaniepokojony. Dzisiaj dowiedział się, że przy MEN funkcjonuje fundusz 
zajęć  rekreacyjno-sportowych  dla  uczniów.  Do  15  listopada  jest  termin  składania 
wniosków. Jest 14 mln zł do podziału, np. na dofinansowanie pływania. Radny  uważa, 
że  warto byłoby sięgnąć po te pieniądze, argumentując stwierdzonymi wadami postawy 
u naszych uczni. 

Prezydent Miasta Tomasz Andrkiewicz zasygnalizował odpowiedzi:
– zapewnił, że były prowadzone rozmowy z samorządami, które przeszły procedurę 

rozszerzenia  granic.  Tak  jak  wspomniał  Przewodniczący  RM  nasz  wniosek  był 
przygotowany bardzo dobrze, zadecydowały inne kwestie.

– Informacje o funduszu działającym przy MEN posiadamy. Przygotowywany będzie 
projekt, przy czym jeśli w konkursie wystąpią jednostki pozarządowe, to mogą liczyć 
na 80% dofinansowania, a jednostki samorządu terytorialnego na 50%.

Do punktu -11-
Wobec  wyczerpania  porządku  obrad  Przewodniczący  Rady  Miasta  Waldemar 
Pieńkowski zamknął obrady XXVIII sesji Rady Miasta w dniu  28 października 2008 roku 
o godzinie 1520 .

Protokołowała:
Elżbieta Liziewska      Przewodniczył obradom:

        Waldemar Paweł Pieńkowski
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